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متن پرسش

سلام خدمت استاد بزرگوارم بنده دانشجوی رشته فنی هستم.به دلیل علاقه زیاد به مباحث تولید علم و

جنبش نرم افزاری قصد تغر رشته دارم.به نظر شما آیا وارد شدن به فضای علوم انسانی کار درستی

است؟ برای رسید به این هدف آیا حتما باید حوزه رفت؟ آیا مسیر حوزه ما را از رسیدن به این هدف

باز نمی دارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام:

جهت تولید علم ورود به جنبش نرمافزاری، لازم نیست وارد حوزه شد، ولی باید بتوانید نگاه دینی را از

قرآن و روایات بگیرید که لازمهی آن اولاً: دانستن زبان عربی است. ثانیاً: مطالعهی فلسفهی اسلامی و

غربشناسی است. اگر کسی با رویکرد درست وارد حوزه شود نهتنها حوزه او را از امور فوق باز نمیدارد،

بلکه مدد هم میرساند.
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